
Het feest is geweest en we hopen dat je hebt genoten. 
Dit betekent dat we officieel klaar zijn met het project. 
Het werk zit erop en wij zijn trots met het resultaat. In 
de afgelopen jaren hebben wij veel werk laten uitvoeren 
aan jouw woning en gebouw waar je woont. Het is niet 
altijd makkelijk geweest.  Het projectteam Prinsessenflats, 
onze collega’s, aannemers en specialisten danken 
je hartelijk voor je geduld, begrip, medewerking en 
doorzettingsvermogen. In deze nieuwsbrief lees je nog het 
laatste nieuws over het project en een bewonersverhaal 
van onze bewonersgroep lid Jeanne Marie. Dit is ook de 
laatste nieuwsbrief vanuit het project Prinsessenflats. 

Vluchtroute en elektrisch deursysteem
Zoals je weet zijn er verschillende vluchtroutes in het gebouw. 
We willen dit graag met een plattegrond met jou delen. Zodat 
je weet hoe je door middel van een veilige route in jouw 
woongebouw tijdens een brand of in geval van nood naar een 
veilige plek kan gaan. We hebben iets meer tijd nodig om dit 
in beeld te brengen, zodat het duidelijk is voor jou. Samen 
met de vluchtroute krijg je ook van ons informatie over de 
elektrische deursystemen. We verwachten dit na de zomer 
met jullie te delen.

We zijn klaar.
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Plaatsing zonnepanelen
In mei zijn de zonnepanelen op de daken van de drie 
Prinsessenflats en de Nieuwe Margriet geplaatst. Op elke flat 
zijn ongeveer 160 zonnepanelen geplaatst door de energie 
coöperatie Woonsol. Woonsol is speciaal opgericht voor onze 
huurders. Als je lid bent van Woonsol kun je gebruik maken 
van goedkopere stroomtarieven. Je kan nog lid worden van 
Woonsol. Het is gratis en je zit nergens aan vast. Ga naar  
www.delenduurzameenergie.nl en druk op de – groene – 
knop ‘Lid worden’. Daarna krijgen de leden van Woonsol per 
e-mail een persoonlijk aanbod voor de levering van stroom 
van energiebedrijf Greenchoice (de partner van Woonsol). 
Op elke flat liggen er ongeveer 40 zonnepanelen die stroom 
leveren voor de liften en de verlichting in de algemene 
ruimten. Hierdoor hoeven we minder stroom te kopen.  
En dat is fijn voor alle huurders van de flats.

Meldingen en vragen vanaf nu 
Nu het werk klaar is, sluiten we  het project e-mailadres 
prinsessenflats@woonstadrotterdam.nl. Heb je nog vragen 
over het werk, wil je een reparatieverzoek indienen of heb je 
andere vragen? Dan kun je natuurlijk gewoon contact met  
ons opnemen. Dit kan op de volgende manieren: 

• Bellen naar 010 - 440 88 00;

• Mailen naar info@woonstadrotterdam.nl; 

• Of een reparatieverzoek doen via je MijnWoonstad 
account op onze website.

Heb je vragen over de projecten in jouw buurt?
Wij zijn klaar met ons project. Maar er zijn andere projecten 
in jouw buurt. Heb je hier vragen over? Dan stel je deze aan 
de Nederlandse Bouw Unie (NBU) via info@nbu.nl of aan de 
gemeente Rotterdam via 14 010. 

Stuur jouw balkon selfie!
Wat zijn we trots op de grote balkons. We zijn benieuwd hoe 
jij je balkon hebt ingericht. Stuur een foto met jouw balkon 
naar admi-bbp@woonstadrotterdam.nl met onderwerp: 
Balkonselfie Prinsessenflats. De creatieve bewoner met 
de leukste foto krijgt van ons een prijsje. Je kunt jouw foto 
doorsturen tot en met 31 juli. Samen met het projectteam 
kiezen we een winnaar uit. In de eerste week van september 
nemen we contact op met de winnaar.

Tot slot
We willen je nogmaals heel erg bedanken voor al je geduld 
en medewerking tijdens de uitvoering van het werk. Samen 
kunnen we terugkijken op een mooi eindresultaat. Geniet van 
jouw woning en woongebouw.



Bewonersverhaal Jeanne Marie 

Jeanne Marie Jens (81) woont heerlijk in de vernieuwde 
Berniniflat. Naast het brede balkon met uitzicht op 
het Prinsenpark is ook de sfeer in het gebouw fijn. 
En daar heeft ze zelf aan meegewerkt. Als lid van de 
bewonerscontactgroep zorgde zij er namelijk voor dat 
iedereens wensen werden gehoord. Een kort interview 
over haar ervaringen tijdens en na de renovatie van de 
Prinsessenflats. 

Bezig met de buurt
Jeanne Marie verhuisde in 2008 van de Palladioflat naar de 
Berniniflat. Tot haar 65e was ze verpleegkundige en hield zich 
verder niet bezig met de buurt. ‘Ik werkte soms ‘s avonds en 
in het weekend en paste ook op al mijn kleinzoons. Het was 
gewoon te druk.’ Na haar pensioen zag ze een advertentie 
in de krant. Woonstad zocht iemand die kon helpen het 
ontmoetingscentrum op te zetten. Een plek van, voor én door 
ouderen. ‘Ik ging met dit project aan de slag en in 2007 werd 
de plek geopend. Tot 2013 ben ik daar actief geweest.’ 

Mensen bij elkaar brengen
Jeanne Marie kreeg vaak te horen dat ze mensen zo goed 
samen kon brengen. ‘Ik ben ook al 20 jaar actief bezig 
met Opzoomeren. Daarmee organiseren we verschillende 
activiteiten voor de bewoners. Denk aan kerstpakketten 
maken, tompoucen rondbrengen tijdens Koningsdag of 
een kerstkoor in de Amaliahof onder in de Madernaflat.’ 
Het was dus niet gek dat Jeanne Marie zich aanmeldde 
voor de bewonerscommissie rondom de renovatie van de 
Prinsessenflats. ‘We wilden graag meepraten en het niet over 
ons heen laten komen.’ 

Een bank op het balkon
Een paar keer per jaar was er een vergadering met de 
bewonerscontactgroep, Woonstad en Smits Vastgoed. Hierin 
kwamen alle belangrijke onderwerpen voorbij. ‘Ze luisterden 
goed naar onze wensen en er is ook echt iets mee gedaan.’ 
De flats zijn nu duurzaam en de ruimte voor scootmobielen is 
naar de voorkant verplaatst. Ook is de galerij breder gemaakt 
voor brancards en zijn er grotere balkons. ‘Hiervoor paste er 
niet eens een stoeltje op. Nu kun je er een bank neerzetten! 
Mensen waren zo enthousiast dat ze al nieuwe meubels 
hadden gekocht, terwijl er nog gewerkt moest worden.’  
Alles moest dus helaas toch nog even naar de berging.

De bewoners centraal
In de Berniniflat wonen vooral 65-plussers. ‘De bewoners 
vonden de renovatie best spannend en ik zag er zelf ook 
tegenop. Ik moest bijvoorbeeld meubels verschuiven en veel 
spullen naar de berging brengen.’ Gelukkig hielpen Woonstad 
en Smits Vastgoed volgens Jeanne Marie goed mee. Er was ook 
een contactpersoon voor alle vragen en hulp. ‘We zijn gehoord 
en stonden echt centraal. We kregen zelfs een kerstpakket, 
bosjes bloemen, warme chocolademelk met oliebollen en een 
bon om een ijsje te halen op het plein. Echt niet normaal!’ Ze 
is er heel positief over. ‘Niet alleen de woningen, maar ook wij 
als bewoners zijn belangrijk. Dat hebben Woonstad en Smits 
Vastgoed ons heel duidelijk laten zien.’ 

‘ Niet alleen de woningen, maar ook wij als bewoners zijn belangrijk.’



Vroeg uit de veren
Tijdens de renovatie kon je als bewoner thuis blijven of kiezen 
om weg te gaan. ‘Ik zou eigenlijk bij mijn zoons logeren, 
maar ik wilde het toch zelf meemaken.’ Op de vijfde dag was 
Jeanne Marie er wel klaar mee. ‘De ramen lagen eruit en 
de werkers liepen door het hele huis. Ik moest er ook aan 
wennen dat ze al om 7.00 uur kwamen. Normaal sta ik later op 
en doe ik ‘s ochtends lekker rustig aan.’ Ook de hoge, nieuwe 
schermen tussen de balkons vindt ze jammer. ‘Hiervoor 
maakte je makkelijk een praatje en zag je snel of het goed met 
iemand ging. Nu is die sociale controle er niet meer.’ 

Gezelligheid in het park
Toen Jeanne Marie in de Palladioflat woonde, keek ze uit op 
de Prinsenhof. In de Berniniflat is het groene Prinsenpark 
haar achtertuin. En dat vanaf het nieuwe, brede balkon.  
‘Het is zo mooi. Je ziet spelende kinderen en mensen 
wandelen of skaten. Soms komen er ‘s avonds in de zomer 
gezinnen samen om gezellig buiten te zijn.’ Zelf houdt ze van 
de drukte. ‘Er gebeurt veel, maar het geeft gelukkig geen 
overlast.’ 

Trots op Rotterdam
Jeanne Marie woonde haar hele leven in Den Bosch. Totdat 
haar man voor de Erasmus Universiteit Rotterdam ging werken 
en ze naar Rotterdam verhuisden. ‘In het begin vond ik het 
verschrikkelijk. De sfeer was hier zo anders, niemand zei iets 
tegen elkaar. Ik was in Brabant wel anders gewend.’ Nu is ze 
trots op de stad. ‘Als bonus heb ik hier mijn twee kinderen en 
kleinzoons dichtbij. Zij wonen in Kralingen en Barendrecht, 
daar ben ik zo.’ 

Genoeg te doen
De bewonerscontactgroep houdt er binnenkort mee op.  
‘Het overviel ons een beetje, maar nu vinden we het wel 
goed.’ Er is iemand overleden, twee zijn er verhuisd en één 
bewoner heeft Parkinson. Jeanne Marie is daarom nog maar 
met twee personen over. ‘Ik ben ook al 81, dus het moet maar 
een keer stoppen. Gelukkig heb ik nog genoeg andere dingen 
te doen. Schilderen, lezen, enzovoort. Dus geen zorgen,  
ik ga me niet vervelen!’


